
Zápis  

z 3.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,  

konaného dne 26.března 2015 v 17.00 – 19.30  hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice  

 

  
  

1.Zahájení  

 Starosta obce Lubomír Musil zahájil a řídil celý průběh jednání. Přivítal občany, členy 

zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 13 členů zastupitelstva.   

 P.starosta přečetl program veřejného zasedání a zeptal se přítomných, zda chce někdo něco 

do programu doplnit. P.starosta navrhl doplnit do programu OZV č.1/2015 a pozemkové 

úpravy hranic katastru obcí Kvasice a Bělov. Ing.Šiška navrhl doplnit jako bod programu 

Vyhrazení pravomoci ZO schvalovat pachtovní smlouvy.  Všechny tyto body byly do programu 

zařazeny.  

Program:  

1. Zahájení  

2. Kontrola usnesení  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

4. Majetek obce – smlouvy  

5. Finanční kontrola ZŠ a MŠ Kvasice  

6. Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kvasice  

7. Veřejná finanční podpora z rozpočtu Obce Kvasice, včetně vyúčtování r.2014  

8. Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2015  

9. OZV č.1/2015  

10. Pozemková úprava hranic katastru obcí Kvasice a Bělov  

11. Vyhrazení pravomoci ZO schvalovat pachtovní smlouvy  

12. Diskuse  

13. Usnesení  

14. Závěr  

  

Hlasování – program ZO:        PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

P.starosta navrhl ověřovatele zápisu  Petra Vaculíka a Tomáše Kahaju.  

Hlasování:            PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

P.starosta navrhl složení návrhové komise:  Ing.Richarda Šišku, Františka Špíška,  

                                                                               Janu Koželovou  



Hlasování:                                                                       PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0 Ověřovatelé 

zápisu:  Petr Vaculík, Tomáš Kahaja  

Návrhová komise:     Ing. Richard Šiška, František Špíšek, Jana Koželová Omluveni: Zdeněk 

Zapletal, MgA. Oldřich Šebestík  

  

2.Kontrola usnesení  

P.starosta přednesl zprávu o kontrole usnesení z minulého veřejného zasedání ZO Kvasice.  

Dotazy:  

Ing.Šiška se zeptal, zda bylo s JUDr.Rubíčkovou řešeno schválení pachtovní smlouvy. Pachtovní 

smlouva byla dodatečně schválena radou obce dne 12.2.2015, uvedl p.starosta.  

  

3.Zpráva o činnosti rady obce  

P.starosta přečetl zprávu o činnosti rady od posledního veřejného zasedání ZO Kvasice.  

Dotazy:  

Ing.Šiška uvedl, že rada obce dne 4.12.2015 vzala na vědomí smlouvu o nájmu pozemků v 

honebním společenstvu Kvasice, smlouva měla být dle jeho názoru schválena radou, jelikož se 

také jedná o pachtovní smlouvu.   

Ing. Ševčík seznámil členy ZO s rozpočtovým opatřením Obce Kvasice č.6 a 7/2015.  

K rozpočtovým opatřením dotazy ani připomínky nebyly. P.starosta 

přečetl usnesení:  

28/ ZO bere na vědomí zprávu o činnosti Rady obce Kvasice.  

  

P.starosta přivítal na veřejném zasedání p.Miroslava Paternu. P.Paterna daroval na 

Transfúzním oddělení Kroměřížské nemocnice 50 x krev,  proto mu p.starosta veřejně 

poděkoval a předal mu ocenění.   

P.starosta se vyjádřil k  upozornění  Ing.Šišky na předčasné zahájení prací na stavbě „Zateplení 

ZŠ Kvasice s přechodem na OZE“.  Termín vyvložkování komína byl stanoven na jarní prázdniny, 

kdy se ve škole netopí a také na období, kdy ještě není stanoven přílet čápů, kteří mají na 

komíně hnízdo. Staveniště bude oficiálně předáno 27.3.2015. Práce bude provádět společnost 

„Pro Kvasice“.  

Ing.Šiška odpověděl, že se neprovádělo pouze vyvložkování, ale i jiné práce. Podmínky smlouvy 

by se podle něj měly dodržovat, všechny firmy věděly, že jsou na komíně čápi, stačilo 

načasovat si harmonogram práce podle těchto údajů. Ostatní obce jsou vůči dodavatelům 

tvrdí a trvají na dodržování smluvních podmínek, což ve Kvasicích neplatí.  



  

4.Majetek obce – smlouvy  

Pozemky ul.Kroměřížská  

P.starosta uvedl, že se plánuje oprava chodníku v ul.Kroměřížská a část chodníku zasahuje do 

pozemků soukromých vlastníků – p.Dohnalíkové, p.Kremzové, p. Koutňákové a p.Janovcové,  

proto bylo třeba od nich část jejich pozemků odkoupit.  Předložil členům ZO kupní smlouvu na 

odkup pozemku parc.č.197/6 v k.ú.Kvasice o výměře 14 m2 od Lenky Dohnalíkové za cenu 350,- 

Kč.  Dále předložil smlouvu o zrušení věcného břemene a Kupní smlouvu na odkup pozemků 

parc.č.13/8 o  výměře 18 m2 a 1989 o výměře 2 m2 od Miloslavy Koutňákové za 250,- Kč  a 

Marie Kremzové za 250,- Kč. Součástí kupní smlouvy je smlouva o zrušení věcného břemene, 

která se týká manželů Šedivých a Miloslavy Koutňákové a Marie Kremzové.    

Dotazy:  

Ing.Šiška se zeptal, jestli odkupem vznikl nový pozemek.  P.starosta odpověděl, že se jedná o 

čtyři nové pozemky – pozemek č.197/6 se kupuje od p.Dohnalíkové,  p.č. 13/8 a 1989 od Marie 

Kremzové a Miloslavy Koutňákové a čtvrtý pozemek p.č.197/7  od Elišky Janovcové, se kterou 

zatím není kupní smlouva připravena. Nedílnou součástí každé smlouvy je geometrický plán 

č.1029-313/2014, který přesně určuje pozemky, které Obec kupuje.   

Další dotazy ani připomínky nebyly.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

29/ ZO schvaluje kupní smlouvu na odkup pozemku parc.č.197/6 v k.ú.Kvasice o výměře 14 

m2  v k.ú.Kvasice od Lenky Dohnalíkové, Kvasice, Kroměřížská 496 za cenu 350,- Kč do 

vlastnictví Obce Kvasice.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se - 0  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

30/ ZO schvaluje Smlouvu o zrušení věcného břemene a Kupní smlouvu na odkup pozemků 

parc.č.13/8 o výměře 18 m2 a 1989 o výměře 2 m2  v k.ú.Kvasice od Miloslavy Koutňákové  

za 250,- Kč a Marie Kremzové za cenu 250,- Kč, obě Kvasice,  Kroměřížská 497,   do vlastnictví 

Obce Kvasice.   

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

Pozemek ul.Packov  

P.starosta přečetl žádost Tomáše Hrušky a Michaely Kokotíkové na odprodej části obecního 

pozemku p.č.1463/4 o výměře 6 m2.  Jedná se o již zastavěnou plochu u domu a zděného 

oplocení rodinného domu čp.163, jehož jsou vlastníky. K žádosti je doložen geometrický plán, 

který nově oddělenou část obecního pozemku označil jako parc.č.931.  Na úřední desce byl 

zveřejněn záměr prodeje za cenu 150,- Kč/m2, účelově určený pro Tomáše Hrušku a Michaelu 

Kokotíkovou. Nabyvatel uhradí geometrický plán, vyhotovení smlouvy a vklad do katastru 

nemovitostí.    



Dotazy: nebyly  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

31/ ZO schvaluje prodej části obecního pozemku  parc.č. 1463/4, kterým se dle GP 

č.101980/2014 odděluje pozemek parc. č. st.931 o výměře  6 m2, oba v k.ú.Kvasice,  Tomáši  

Hruškovi  a Michaele Kokotíkové, Kvasice, Packov 163, za cenu 150,- Kč/m2 a pověřuje 

starostu obce podpisem smlouvy o prodeji. Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

Prodej plynového zařízení Pod Strážným  

P.starosta seznámil členy ZO s kupní smlouvou mezi Obcí Kvasice a firmou RWE GasNet na 

prodej plynárenského zařízení včetně všech součástí a příslušenství, které bylo realizováno v 

rámci stavby „technická infrastruktura pro lokalitu Bělovská“ – nyní Pod Strážným. Cena je 

stanovena na 399.905,- Kč vč.DPH 21 %.   V r.2010 byla uzavřena smlouva o smlouvě budoucí 

o zřízení věcného břemene,  na základě které má firma RWE GasNet předkupní právo na odkup 

tohoto zařízení.  

Dotazy: nebyly  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

32/ ZO schvaluje kupní smlouvu č.9414002756/183676 mezi Obcí Kvasice a RWE GasNet, 

s.r.o., Klíšská 940, 401 17, Ústí nad Labem o prodeji plynárenského zařízení včetně všech 

součástí  a příslušenství v lokalitě Pod Strážným za cenu 399.905,- Kč vč.DPH 21 %.  

  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

Dodatek č.2 ke smlouvě o dopravní obslužnosti  

P.starosta seznámil členy ZO s dodatkem č.2 ke smlouvě o poskytnutí příspěvku za účelem 

zajištění dopravní obslužnosti na území Zlínského kraje, která byla uzavřena mezi Zlínským 

krajem a Obcí Kvasice. Předmětem smlouvy je poskytnutí finančního příspěvku ve výši 100,- 

Kč na jednoho obyvatele, což je za Obec Kvasice  223.700,- Kč.   

Dotazy: nebyly  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

33/ ZO schvaluje Dodatek č. 2 smlouvy č.O/0248/2010/DOP o poskytnutí finančního 

příspěvku za účelem zajištění dopravní obslužnosti na území Zlínského kraje,   uzavřené mezi 

Zlínským krajem a Obcí Kvasice.   

  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

  



5.Finanční kontrola ZŠ a MŠ Kvasice  

Předseda finančního výboru Ing.Ševčík přednesl  zprávy o finanční kontrole ZŠ a MŠ Kvasice.  

V ZŠ Kvasice proběhla kontrola 24.2.2015. Kontrolováno bylo vedení účetnictví a čerpání 

rozpočtu za rok 2014. V kontrolovaných nákladech i výnosech nebyly shledány problémy, 

plnění i čerpání dotací z Obce probíhalo postupně a bez výkyvů na jedné či druhé straně  

V MŠ Kvasice proběhla kontrola 6.2.2015. Kontrolováno bylo vedení účetnictví a čerpání 

rozpočtu za rok 2014. Vzhledem k investicím a opravám budovy MŠ byla změněna doba odpisu 

budovy z 50 na 100 let. Pro rozpočet roku 2015 bylo doporučeno vrácení odpisů za rok 2015 

do rozpočtu obce, investice do pozemků v areálu MŠ by měly být předjednány se starostou 

obce. V kontrolovaných nákladech a výnosech nebyly shledány problémy.  

Dotazy: nebyly  

Oba zápisy jsou přílohou zápisu.  

34/ ZO bere na vědomí zprávy o finanční kontrole ZŠ a MŠ Kvasice.  

  

6. Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kvasice  

Předseda finanční výboru Ing.Ševčík seznámil členy ZO s hospodářským výsledkem ZŠ Kvasice 

za rok 2014.  Hospodářský výsledek činí 287.585,12 Kč, z toho 268.540,40 Kč v hlavní činnosti 

a 19.044,72 v doplňkové činnosti.  ZŠ Kvasice žádá o přidělení hospodářského výsledku do 

Rezervního fondu a schválení účetní závěrky, kterou tvoří rozvaha, výkaz zisku a ztráty a 

příloha.  

Dotazy: nebyly  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

35/ ZO schvaluje kladný hospodářský výsledek ZŠ Kvasice za rok 2014 ve výši 287.585,12 Kč, 

z toho v hlavní činnosti 268.540,40 Kč a v doplňkové činnosti 19.044,72 Kč. Hlasování: PRO – 

13, proti – 0, zdržel se - 0  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

36/ ZO schvaluje přidělení hospodářského výsledku ZŠ Kvasice za rok 2014 ve výši 287.585,12 

Kč do Rezervního fondu.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se - 0  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

37/ ZO schvaluje  účetní závěrku ZŠ Kvasice za rok 2014. Závěrku tvoří rozvaha, výkaz zisku 

a ztráty a příloha za rok 2014.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

Jmenovitě: Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Bc.Filip Klement, Pavel Kolomazník, Květoslava 

Koutňáková, Jana Koželová, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Radek Smolinka, Ing.Pavel 

Ševčík, Ing.Richard Šiška, František Špíšek, Petr Vaculík.  

  



Ing.Ševčík seznámil členy ZO s hospodářským výsledkem MŠ Kvasice za rok 2015, který činí  

77.661,38 Kč, z toho 51.758,98 v hlavní činnosti a 25.902,40 v doplňkové činnosti. MŠ Kvasice 

žádá o rozdělení hospodářského výsledku v částce 62.661,38 Kč do rezervního fondu a 15.000,- 

Kč do fondu odměn a o schválení účetní závěrky za rok 2014.  

Dotazy: nebyly  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

38/ ZO schvaluje kladný hospodářský výsledek MŠ Kvasice za rok 2014 ve výši 77.661,38 Kč, 
z toho 51.758,98 z hlavní činnosti a 25.902,40 Kč z doplňkové činnosti. Hlasování: PRO – 13, 
proti – 0, zdržel se - 0  
  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

39/ ZO schvaluje rozdělení hospodářského výsledku MŠ Kvasice za rok 2014 ve výši 62.661,38 

Kč do rezervního fondu a 15.000,- Kč do fondu odměn. Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel 

se – 0  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

40/ ZO schvaluje účetní závěrku MŠ Kvasice za rok 2014. Závěrku tvoří rozvaha, výkaz zisku 

a ztráty a příloha za rok 2014.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

Jmenovitě: Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Bc.Filip Klement, Pavel Kolomazník, Květoslava 

Koutňáková, Jana Koželová, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Radek Smolinka, Ing.Pavel 

Ševčík, Ing.Richard Šiška, František Špíšek, Petr Vaculík  

  

7.Veřejná finanční podpora z rozpočtu Obce Kvasice, včetně vyúčtování r.2014  

Ing.Ševčík seznámil členy ZO se zápisem z kontroly vyúčtování veřejné finanční podpory za rok 

2014. Kontrola proběhla 4.2.2015 za účasti všech členů finančního výboru. Všechna vyúčtování 

byla odevzdána v souladu s Podmínkami poskytování veřejné finanční podpory z rozpočtu 

obce a důkladně překontrolována. V předložených vyúčtováních nebyly nalezeny nedostatky. 

Dotazy: nebyly  

41/ ZO bere na vědomí zprávu o finanční kontrole vyúčtování veřejné finanční podpory za 

rok 2014.  

  

P.starosta uvedl, že od 20.2.2015 platí z důvodu novely zákona o obcích nové podmínky pro 

poskytování veřejné finanční podpory z rozpočtu obce. Jelikož žádosti měly být podány do 

20.2.2015, budou se posuzovat podle starých podmínek, ale poskytnutí dotace již proběhne 

podle novely zákona a s každou organizací musí být uzavřena veřejnoprávní smlouva o 

poskytnutí veřejné finanční podpory.   Původní podmínky pro poskytování veřejné finanční 

podpory byly schváleny dne 18.6.2009, proto musí být usnesení o jejich schválení zrušeno a 

schválí se podmínky nové, včetně vzoru žádosti, vyúčtování a veřejnoprávních smluv.  Nové 

podmínky obdrželi všichni členové ZO, rozdíly od původní jsou minimální, hlavní rozdíl je v 

poskytnutí dotace, které je podmíněno uzavřením veřejnoprávní smlouvy.  



Ing.Ševčík seznámil členy ZO s přehledem podaných žádostí, které jednotlivé spolky, 

organizace a církve podaly, včetně účelu, na který poskytnuté finanční prostředky použijí.  

Jedná se o 17  žádostí, jedna žádost musela být pro nesplnění podmínek vyřazena.   

Dotazy:  Aleš Judas uvedl, že jako starosta TJ Sokol Kvasice a prezident SK Kvasice se zdrží 

hlasování, jelikož se jedná o poskytnutí veřejné finanční podpory i těmto organizacím. Stejný 

názor měl i Bc.Klement (FC Kvasice) a Tomáš Kahaja (Vodácký klub Kvasice).  

P.Koutňáková se vyjádřila k požadavkům Charity Kroměříž. Uvedla, že Charita Kroměříž vybírá 

od svých klientů za služby peníze, proto je třeba důkladně posoudit, na co se veřejná finanční 

podpora použije, aby občané Kvasic neplatili za  poskytnuté služby dvakrát.  

  

8.Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2015  

P.starosta seznámil členy s rozpočtovým opatřením Obce Kvasice č.1/2015 a podrobně 

všechny položky rozpočtového opatření objasnil.  Na základě uvedených rozpočtových změn 

dochází ke zvýšení příjmů i výdajů. Celkové příjmy a výdaje pro rok 2015 po schváleném 

rozpočtovém opatření č.1/2015 činí 36.415.320,- Kč.  

Dotazy:  

P.Judas uvedl, že v rozpočtovém opatření je uvedena oprava hřiště, ale jedná se pouze o 

úpravu povrchu a zatím není zřejmé, o jaké hřiště se bude jednat.  P.starosta odpověděl, že 

vyrovnání povrchu se bude řešit v pondělí 30.3.2015 a na opravu hřiště proběhne výběrové 

řízení.  

Ing.Šiška upozornil na opravu oken v domě čp.459 v ul.Kroměřížská. Podle něj není vhodné, 

aby o výměně rozhodoval předseda bytové komise MgA.Šebestík, když bude okna měnit 

Ondřej Šebestík.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

42/ ZO zrušuje usnesení č.201 z 15.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice ze dne 

18.6.2009.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění  

  

43/ ZO schvaluje nové Podmínky poskytování veřejné finanční podpory z rozpočtu Obce 

Kvasice, vzor Žádosti o poskytnutí veřejné finanční podpory, vzor Veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí investiční/neinvestiční dotace z rozpočtu Obce Kvasice a vzor Vyúčtování veřejné 

finanční podpory, které jsou přílohou tohoto usnesení.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se - 0  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění  

44/ ZO schvaluje rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2015  

PRO – 10, proti – 0, zdržel se - 3  



  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

45/ ZO schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu Obce Kvasice těmto subjektům:  

1. Vodácký klub Kvasice o.s.       35.000,- Kč  

2. TJ.Sokol Kvasice          37.000,- Kč  

3. Český zahrádkářský svaz Kvasice         4.000,- Kč  

4. FC Kvasice                                        250.000,- Kč  

5. SK Kvasice             6.500,- Kč  

6. Klub vojáků v záloze Kvasice      15.000,- Kč  

7. Myslivecké sdružení Kvasice      20.000,- Kč  

8. Včelaři            20.000,- Kč  

9. Oblastní Charita Kroměříž       50.000,- Kč  

10. Oblastní Charita Kroměříž, Charita Kvasice    3.000,- Kč  

11. Rodinné centrum Kalíšek      20.000,- Kč  

12. Sociální služby Kroměříž       42.000,- Kč  

13. Sociální služby Uh.Hradiště, DZR, Parková 21 15.000,- Kč  

14. Sociální služby Uh.Hradiště, Cukrovar 304  25.000,- Kč  

15. Náboženská obec Církve česk.hus.v Kvasicích    10.000,- Kč  

16. Římskokatolická farnost Kvasice    50.000,- Kč  

  

S výše uvedeným subjekty bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční 

dotace z rozpočtu Obce Kvasice.  

  

Hlasování: PRO – 10, proti – 0, zdržel se – 3  

9.OZV č.1/2015  

P.starosta vyzval vedoucího hospodářsko správního odboru p.Romana Berdníka, aby seznámil 

přítomné členy ZO s obecně závaznou vyhláškou obce Kvasice č.1/2015 o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a 

nakládání se stavebním odpadem na území obce Kvasice. P.Berdník uvedl, že novou obecně 

závaznou vyhlášku musí mít po 1.1.2015 každá obec, mimo jiné z důvodu nakládání s biologicky 

rozložitelným odpadem, který již není možné ukládat na skládky. Dříve se v obcích odvážel s 

objemným odpadem. Obec Kvasice musí mít novou vyhlášku i z důvodu změny sběrného místa 

na sběrný dvůr. Změna se týká třídění biologicky rozložitelného odpadu a nebezpečného 

odpadu, který se přijímá celý rok,  nejsou po obci velkoobjemové kontejnery, protože vše je 

možné vozit do sběrného dvora.  Nová OZV navazuje na schválený provozní řád sběrného 

dvora a ceník vybraných druhů odpadu.  

Dotazy:  

P.Judas navrhl vyškrtnou v čl.7, bod 3 – odvoz suti zajistí např.p.Gahura, čímž se mu, dle jeho 

názoru, dělá reklama.  

Kdo je pro vyškrtnutí této věty: Objednávky přijímá např. p.Gahura Jan, tel. č.606712794.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se - 0  



P.Kahaja se zeptal, proč není rozpoložkovaný nebezpečný  odpad (např.ledničky). P.Berdník 

odpověděl, že ledničky nejsou nebezpečným odpadem, jinak se ve sběrném dvoře přijímá 

veškerý nebezpečný odpad kromě azbestu.  

Další dotazy nebyly.  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

  

46/ ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Kvasice č.1/2015 o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a 

nakládání se stavebním odpadem na území obce Kvasice.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

  

10.Pozemková úprava hranic katastru obcí Kvasice a Bělov  

P.Berdník uvedl, že Státní pozemkový úřad poslal návrh nové linie katastrální hranice mezi 

obcemi Kvasice a Bělov - je to v rámci přípravných prací a jako podklad pro projednávání 

návrhu pozemkových úprav v obci Bělov.  Všichni členové ZO obdrželi mapku s nákresem 

současného stavu i navrhovaných změn, která jim byla podrobně objasněna. Těmito úpravami 

nejsou dotčena vlastnická práva pozemků,  pouze ve kterém k.ú.se budou nacházet.  

P.starosta doplnil, že úpravy jsou hlavně z důvodu vybudování cyklostezky podél Moravy, kdy 

Obec Kvasice přijde o její část. Dále se počítá s vybudováním místní cyklostezky po pravé straně 

Moravy, jelikož není možné od Milocké pokračovat podél Moravy, proto je předběžně 

dohodnuto, že Obec Bělov vykoupí pozemky podél silnice a cyklostezka povede  podél 

komunikace.  

Dotazy: nebyly  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

47/ ZO schvaluje návrh nové linie katastrální hranice mezi obcemi Kvasice a Bělov jako 

podklad pro projednání návrhu pozemkových úprav. Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se 

– 0  

11.Vyhrazení pravomoci ZO schvalovat pachtovní smlouvy  

Ing.Šiška uvedl, že nový občanský zákoník zavedl termín pachtovní smlouva, ale zákon o obcích 

tento pojem nezná, proto její schvalování patří do zbytkové pravomoci rady dle § 102 odst.3 

zákona o obcích. Pokud záměr o pronájmu nemovitosti nebo návrh nájemní smlouvy není 

zveřejněn po dobu 15 dní před schválením smlouvy (v radě), je neplatná. Totéž platí i pro 

pachtovní smlouvu. Proto než bude sjednána náprava a v zákoně o obcích bude pachtovní 

smlouva uvedena, navrhuje, aby si její schválení vyhradilo jako svou pravomoc zastupitelstvo 

obce.  

Dotazy:   

Mgr.Machovský uvedl, že až se pachtovní smlouva dostane do zákona o obcích a bude v ní 

určeno, že ji schvaluje rada obce, bude se usnesení rušit.  Ing.Šiška jeho názor potvrdil.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  



48/ ZO v souladu s ustanovením § 84 odst.4 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, si vyhrazuje 

právo schvalovat pachtovní smlouvy.  

Hlasování: PRO – 8, proti – 0, zdržel se – 5  

  

12.Diskuse  

P.Radek Kahaja poděkoval za finanční příspěvek Vodáckému klubu.  

P.Michal Dohorák poděkoval za finanční příspěvek FC Kvasice.  

P.Šuterová přečetl dopis P.Petra Klimeše, který zdůvodňuje požadavek na opravu střechy 

římskokatolického kostela a upozornila na historické nesrovnalosti v dopise. Dále uvedla, že 

Římskokatolické farnosti se bude vracet cca  5 ha pozemků a havarijní stav střechy se řeší od  

r.2009.  Na potřebě opravy střechy se shodli i ostatní členové ZO, kostel je vzácná kulturní 

památka, kterou je třeba zachovat.  

P.Staňková poděkovala bývalé redakční radě Kvasických novin za jejich dosavadní práci.  

P.Staňková uvedla, že Zlínský kraj poskytuje dotace na opravu sakrálních památek a navrhla 

možnost podání žádosti o dotaci na opravu části Křížové cesty.  

P.Sklenářová uvedla, že poškozená střecha je od roku 2009, kdy do střechy uhodil blesk.  

P.Koutňáková uvedla, že letos uplyne 275 let od vysvěcení kostela, v muzeu je k tomu 

připraven jeden panel a také poděkovala p.Šuterové za pomoc v muzeu. P.Špíšek poděkoval 

za ořez stromů na Krajině.  

P.Šuterová se zeptala na zvýšení hladiny řeky Moravy. P.starosta odpověděl, že na Krajský 

soudě v Brně bylo podáno odvolání proti rozhodnutí Krajského úřadu Zlínského kraje, kdy a 

jak bude rozhodnuto, neví.  

  

13.Usnesení  

Předseda návrhové komise Ing.Šiška přednesl usnesení, přijatá na dnešním veřejném zasedání 

ZO.  

  

14.Závěr  

P.starosta poděkoval členům ZO i občanům za účast a veřejné zasedání ukončil.  

  

Jednání skončilo 26.března 2015 v 19.30 hod.  

Zapsala: Marie Horová  

  

  



Starosta obce:  

Lubomír Musil  

  

                                                                                                     Ověřovatelé zápisu:  

                                                                                                     Petr Vaculík  

                                                                                                     Tomáš Kahaja  

  

  


